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V kině Egerie se 17. října uskutečnilo slavnostní setkání při příležitosti 25. výročí založení 
Městské policie v Kláštere! nad Ohří. Pamětním listem a medailí byli oceněni současní 
i předchozí strážníci, bývalí starostové a starostka města i velitelé Policie ČR a hasičů. 
Zazněla slova díků za nelehkou práci našich strážníků. Přítomní se shodli na tom, že se 
podařilo vytvořit profesionální sbor. „Nejvíc mě potěšil lidský rozměr celé akce, jak byli 
všichni rádi za to, že jsme si na ně vzpomněli. Na jejich práci, kterou třeba právě starostové 
města, kteří řídí městskou policii, za celé čtvrtstoletí odvedli," řekl současný velitel Petr 
Hörbe. Všechny pak pobavilo vzpomínkové pásmo fotografií, kterým si připomněli vážné 
i nevážné chvíle služby.

4 & investice města

5 & Společně pro Klášterec

6 & aktuálně
Nový rentgen předán veřejnosti 
Ocenili nejhezčí zahrady a okna

7 & aktuálně
Z klášterecké radnice a Okounova

8 & rozhovor s ...
Světlanou Kadlecovou

10 ^ kultura
Víkend s Bohem nadchl 

publikum
Co přinesou Láskyplné 

divadelní žně?

11 & kultura
Podpořme Centrum pro 

roztroušenou sklerózu

12 & pro rodinu
Kroužky ve Volňásku

13 & pro rodinu
Proč do přípravné třídy

14 & pohled do historie
Uplynulo 50 let od stěhování 

porcelánky

15 & tip na výlet
Hledači kešek putují celým 

světem

16 & sport
Tomáš Bernášek má stříbro 

z MČR
Karatisté zvládli na výbornou 

národní pohár

Netradiční prohlídkou 
Gymnázia a Střední odborné školy 

Klášterec nad Ohří 
pro všechny budoucí primány, 

odvážné děti ve věku 8 až 11 let 
pro jistotu s doprovodem rodičů, 

prarodičů i starších sourozenců bude

Magická škola
v pátek 15. 12. od 17 hodin.

Na všechny čeká plnění úkolů, 
soutěže i překvapení.

SLOUPEK STAROSTY

i t \ .

Vážení Klášterečtí,
konec září i mě
síc říjen probíhal 
v našem městě 
ve znamení výj

___  ročí. Nejprve ZŠ
~ « Krátká oslavila

\ f krásných třicet
let od svého 

založení a následně dvacet pět let 
oslavila naše městská policie. Při 
oslavách jsme tak vzpomněli 
nelehkou práci pedagogů i poli
cistů. Jsem velmi rád, že právě 
spolupráci policistů s pedagogy 
máme na velmi vysoké úrovni 
např. v oblasti prevence krimina
lity či dopravy. Dokonce jsem 
obdržel děkovný dopis za preven
tivní práci našich „měšťáků" od 
sousedů z Kadaně.
Při setkání se sportovci v našem 
městě jsme hodnotili uplynulý rok 
a představili plány pro rok příští. 
Investice do sportovního areálu 
a její rozsah tak bude záležet na 
úspěchu při získání dotace. Důle
žitá pro všechny je jistě též inves
tice do zdravotnictví v našem 
městě. Nemocnice Kadaň se roz
hodla vybudovat v Klášterci nový 
digitální rentgen. Za přispění 
našeho města se tak i v této oblasti 
posouváme do 21. století. 
Protože jsem se zúčastnil i něko
lika velmi povedených sportov
ních a společenských akcí, 
například netradiční olympiády 
a následného společenského 
večera, či běhu zámeckým par
kem, musím velmi poděkovat 
všem, kteří tyto akce pořádají. 
Vím moc dobře, kolik úsilí stojí 
takovéto akce uspořádat.
Mám radost i z krásných zahrádek 
a balkonů, které zdobí naše měs
to. Proto jsme ty nejlepší ocenili 
při vyhlášení soutěže o nejlepší 
výzdobu rodinných či bytových 
domů. Jsme velmi rádi, že do pro
jektu Společně pro Klášterec 
vstoupilo šest projektů. Držím 
všem palce, ať ten Váš vyjde. 
Nevyšla tak prognóza škarohlídů, 
že v našem městě jsou lidé nega
tivní, nespokojení a neaktivní. 
Těm co se zajímají, připomínám 
možnost se za mnou zastavit na 
radnici či chatovat první pondělí 
v měsíci, tentokrát tedy 6. listo
padu. A když to nevyjde, tak se 
určitě můžeme vidět na zastupi
telstvu města nebo na nějaké 
sportovní či kulturní akci, nejblíže 
se nabízí například Klášterecké 
divadelní žně.

Štefan Drozd, starosta města


